
Bestyrelsesmøde 21.04.2022 
Fremmødt: Lea & Sine 

Dagsorden:  

1. Sabrina fratræder bestyrelsen 
2. Markvandring  

 

Sabrina fratræder bestyrelsen 

Sabrina fraflytter den 15/5, og ønsker derfor ikke at deltage i flere bestyrelsesmøder, da hun 
fratræder.  

 

Markvandring  

Vi er indkaldt til Markvandring den 26/4, og har derfor snakket om vores inputs. 

Da der tidligere har snakket om sikkerheden og overvågning omkring Atriumhuset, er det noget vi 
gerne vil følge op på og høre om det er noget der stadig er i tankerne.  

Vi har over vinteren oplevet meget glatte og isede gange, hvorfor vi gerne vil tage dette op på 
markvandring, med henblik på en løsning.  

Parkeringspladsen ved Atriumhuset er i rigtig dårlig stand. Vi ved dog at noget af 
parkeringspladsen bliver inddraget grundet nedrivninger og de nye projekter. Vi vil derfor gerne 
høre om hvilken konsekvens det får for vores beboer ift. Parkeringspladser.   

 

 


